
CANDIDATS AL CONSELL ESCOLAR 

JORDI VALLRIBERA GUERRERO 

Hola a tots/es, sóc el Jordi Vallribera, pare de la Jana de 4t i el Pau de 1r.  

Per què em presento al consell escolar?  

La raó per la que em presento al consell escolar és per aportar el meu granet de sorra al 

projecte educatiu del centre. Com a pare i professor d'un altre centre valoro el caire que està 

agafant l'escola i m'agrada pensar que puc donar un cop de mà perquè els meus fills i els 

vostres aprenguin i creixin en un entorn com aquest.  

  

FRANCESC BESORA PRAT 

Hola a tots/es, sóc el Francesc Besora, pare de la Nur de P4 i l’Ainet, que encara va a la Llar 

d’infants.  

Per què em presento al consell escolar?  

Em presento al consell escolar per tal de poder aportar el meu granet de sorra a l’escola i 

poder participar més activament d’aquesta. 

És important que caminem junts per tal d’enriquir l’educació dels nostres fills i filles.  

  

MIRIAM BARRIENDOS ÁLVAREZ 

Hola, sóc la Miriam Barriendos, mare del Martí de 3r i la Berta de P4.  

Per què em presento al consell escolar?  

Em presento al consell escolar per poder tenir un altre perspectiva de l'escola, ja que he estat 

a l'AMPA i a l'escola durant uns anys, i crec poder aportar un altre punt de vista des de el 

consell escolar. Crec que puc ser un bon intermediari i enllaç entre l'escola i els pares. Junts 

tenim més força. 

 


